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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 
Készült: Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottságának 2023. június 05. (hétfő) napján 14 óra 15 perckor a Polgármesteri Hivatal 
Házasságkötő termében megtartott rendes, nyilvános üléséről. 
 
Jelen vannak:    Murvai Árpád bizottsági elnök; 

Faragó Zsolt elnökhelyettes; 
Móra Viktória képviselő, tag; 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag. 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag. 

 
Tanácskozási joggal megjelentek: Majnay Gábor osztályvezető; 
     dr. Gyulay Soma jogi és bizottsági referens; 

Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens; 
Kovács Klaudia adminisztrátor; 
 

Meghívottak:  Berlinger Attila ügyvezető igazgató; 
Gonda Mária; 
Garay Beatrix; 
Németh Zoltán; 
Márton István; 
Bernáth Zsolt. 

 
Murvai Árpád elnök köszönti a megjelenteket, majd megállapítja, hogy az 5 tagú 
bizottságból 5 tag jelen van, így a bizottság határozatképes. Az elnök a nyilvános ülést 14 
óra 15 perckor megnyitja. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Nekem lenne egy javaslatom, kérem a bizottságot, hogy az 5-
ös és a 6-os napirendi pontokat cseréljük fel, ez abból az esetben lesz különösen igaz, ha a 6-
os napirendi pont előadója megérkezik. Aki ezzel egyetért az kézfelemeléssel jelezze. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a sorrendváltoztatásra vonatkozó javaslatot, amelyet a 
bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Két új napirendi pont javaslat érkezett, a Szekszárdi Roma 
Nemzetiségi Önkormányzat támogatási kérelme és a Szekszárdi Babits Mihály Általános Iskola 
támogatási kérelme. Valamint javaslatot tennék még egy Egyebek napirendi pont felvételére 
is. 
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Az elnök szavazásra teszi fel „A Szekszárdi Babits Mihály Általános Iskola támogatási 
kérelme” tárgyú új napirendi pont nyilvános ülésre való felvételére vonatkozó javaslatot, 
amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel „A Szekszárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat támogatási 
kérelme” tárgyú új napirendi pont nyilvános ülésre való felvételére vonatkozó javaslatot, 
amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag elfogadott. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel az „Egyebek” tárgyú új napirendi pont nyilvános ülésre való 
felvételére vonatkozó javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, egyhangúlag 
elfogadott. 
 
Az elnök az ülés napirendjének elfogadására tesz javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen 
szavazattal egyhangúlag elfogadott, és az alábbi napirendet állapította meg: 
 

NAPIREND 
 

1.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Tolna Megyei Szabadidős Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(17. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Németh Zoltán elnök 
 
2.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Fáklya SE Szekszárd működéséről és terveinek bemutatásáról 
(32. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök  
Előadó: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Márton István elnök 
 
3.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a FITT anyuka boldog baba klub működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(33. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök  
Előadó: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Garay Beatrix elnök 
 
4.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Fehérlófia Sportegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról  
(34. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Bernáth Zsolt elnök 
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ZÁRT ÜLÉS: 
 
5.napirendi pont: 
Szakértői vélemény megtárgyalása a Szekszárdi Sportközpont Közhasznú Nonprofit Kft. -vel 
kapcsolatban lefolytatott belső ellenőrzésről 
(40. számú bizottsági előterjesztés)  
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Bay Attila ügyvezető igazgató 
Meghívott: dr. Póla Zoltán 
 
NYILVÁNOS ÜLÉS: 
 
6.napirendi pont: 
Javaslat 2023.május 04.-ei Közgyűlésen tárgyalt interpellációk kivizsgálására 
(szóbeli) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök  
 
7.napirendi pont: 
A Szekszárdi Babits Mihály Általános Iskola támogatási kérelme  
(42. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
8.napirendi pont: 
A Szekszárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat támogatási kérelme  
(41. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
9.napirendi pont: 
Egyebek 

1.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Tolna Megyei Szabadidős Sportegyesület működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(17. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Németh Zoltán elnök 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Tisztelettel köszöntöm Németh Zoltán elnök urat, 
megérkezett az írásbeli beszámolója, megszerkesztve, van-e ehhez szóbeli kiegészítése? 
 
Németh Zoltán elnök: Annyi lenne, hogy az elszámolásnál tételesen kell elszámolni a 
támogatással, mivel furcsa módon béreljük a termet és nem tudjuk mennyibe fog kerülni, 
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esetleg lehetne lehetőség arra, hogyha a bérleti díj változik, át lehessen csoportosítani egyik 
tételből a másikba? Volt már ilyenre példa, hogy ezt így megoldottuk. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: A bürokrácia az nem kenyerem, de arra kérem, abban a 
pillanatban, ahogy ez szükségesnek látszódik, 3 sorba legyen szíves a Humán osztályt 
megszólítani ezzel a kéréssel, nyilván, hogy nálunk ezt prezentálni fogják, nem hiszem, hogy 
lesz akadálya. Nekem lenne kérdésem, ha másnak nem. Én szeretném megkérdezni, érdekes 
módon én is a teremre kérdeznék rá, hogy a fűtáshiány és az energiaárak elszaladása okozott-
e még problémát a 2022-es évet tekintve. 
 
Németh Zoltán elnök: Megoldottuk, kicsit jobban felöltöztünk, inkább a városi 
teniszbajnokságnak okozott ez problémát, mert egyszerűen nem tudtunk játszani, ahhoz hideg 
volt, de mihelyt lehetett folytatni, mert olyan volt az időjárás, abban a pillanatban folytattuk, 
de a hideg időszakban is bejártunk, abban az időszakban, amikor béreltük a termet, amikor 
nagyon hideg volt, akkor azért mi sem mentünk be. Köszönjük szépen, hogy egyáltalán nyitva 
maradt a csarnok és be tudtunk menni. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönöm, kb. milyen nagyságrendű plusz kiadást jelentett 
önöknek az energiaárak megugrása? 
 
Németh Zoltán elnök: Mivel csak a terembérletet fizetjük, így különösebb problémánk nem 
volt, plusz költség nem merült fel, annyi talán, hogy egy kis kedvezményt kaptunk erre az évre, 
mert nem tudtuk teljes egészében igénybe venni a termet a tavalyi évben, de megoldottuk, 
plusz kiadást nem jelentett. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Van-e másnak kérdése, hozzászólása? Nem látok ilyen 
szándékot, a válaszokat köszönöm. A határozati javaslatra szavaznánk. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

50/2023. (VI.5.) határozata 
a Tolna Megyei Szabadidős Sportegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. jóváhagyja a Tolna Megyei Szabadidős Sportegyesület szakmai beszámolóját; 
 
Határidő: 2023. június 5. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. június 5. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 
Határidő: 2023. június 5. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
2.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Fáklya SE Szekszárd működéséről és terveinek bemutatásáról 
(32. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök  
Előadó: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Márton István elnök 
 
Márton István elnök: Nem kívánom kiegészíteni az előterjesztést, le van minden írva benne, 
a jövőbeli tervekkel együtt. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Aki a beszámolóval egyetért, kérem emelje fel a kezét. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

51/2023. (VI.5.) határozata 
a Fáklya SE Szekszárd Sportegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. jóváhagyja a Fáklya SE Szekszárd szakmai beszámolóját; 
 
Határidő: 2023. június 5. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. június 5. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 
Határidő: 2023. június 5. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
3.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a FITT anyuka boldog baba klub működéséről és terveinek 
bemutatásáról 
(33. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök  
Előadó: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Garay Beatrix elnök 
 
Garay Beatrix elnök: Február 1-től egy nagyon szuper termet sikerült bérelni, a védőnői 
szolgálaton kaptunk helyet és ez egy nagyon jó kapcsolatnak indul. Sok programunk van 
betervezve, szépen együtt tudunk dolgozni. Az ottani védőnőknek és a dolgozóknak 
köszönhetően egy nagyon sikeres évet indíthattunk el. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Azt kérdezném, hogy a fenntartási költségeik mennyire 
mozdultak el? 
 
Garay Beatrix elnök: Semennyire. Mi is fix teremdíjjal rendelkezünk, amibe a rezsidíj is benne 
van. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Tervezik-e valamilyen városi rendezvényen a bemutatkozást? 
 
Garay Beatrix elnök: A majálison is voltunk, a pünkösdin is voltunk, több helyre felkérést 
kaptunk, jól indult az évünk és minden felhívást szeretettel fogadunk, ingyen és bérmentve 
megyünk. Nagyon szívesen fellépünk és színesítjük más sportegyesület programját is, ha 
szükség van esetleg fellépésre. Mindenre nyitottak vagyunk. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Az első mondatban a több színes program, előadássorozat, 
sportfoglalkozás szerepel. Egy pár szóban esetleg hallhatnánk egy kicsit részletesebben? 
 
Garay Beatrix elnök: A szülés utáni regeneráció arról szól, hogy a kismama tornázik, őket több 
éve már meg tudjuk szólítani, velünk együtt mozognak a szülés utáni regenerációs időszakban 
is. Gyerek foglalkozás is van, nem olyan rendszerességgel, mint régen, de most is, így több éve 
tudhatjuk magunk mögött ugyanazokat a tagokat, van, aki már a 3. babával várandós. Nekem 
van egy szívtagom, akinek a kislánya most már 6 éves, és a pocak óta velünk van, és azóta 
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nyomja a koreográfiákat és tartja az órákat, sokszor veszi át a helyemet is, odajön előre és 
velem együtt csinálja a koreográfiákat. Közben a kislányom már 8 éves, ő egy nagyon táncos, 
csajos hölgy és ezáltal páros foglalkozásokkal is lett bővítve ez a dolog, ők, akik most a nagy 
fellépő vonalat erősítik. 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Az utolsó mondatban olvastam a női testi-lelki 
feltöltődés programsorozatot, ami idén indul, engem ennek a tartalma érdekel. 
 
Garay Beatrix elnök: Úgy kezdtük, hogy hangtál és pilátesz egybekötve, azóta ezt átváltotta 
az előadás, az első része a szülés utáni problémák, a női léttel kapcsolatba,n és ugyanúgy van 
egy mozgás része is. Szombaton úgy terveztük, hogy még a piacra az édesanyukák elmennek 
vásárolni, odajönnek mozogni és mennek főzni. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Kérdést, hozzászólást nem látok, a határozati javaslatra 
szavaznánk. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

52/2023. (VI.5.) határozata 
a FITT anyuka boldog baba klub működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. jóváhagyja a FITT anyuka boldog baba klub szakmai beszámolóját; 
 
Határidő: 2023. június 5. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. június 5. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 
Határidő: 2023. június 5. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
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4.napirendi pont: 
Szakmai beszámoló a Fehérlófia Sportegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról  
(34. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Asztalos Adrienn sport és ifjúsági referens 
Meghívott: Bernáth Zsolt elnök 
 
Bernáth Zsolt elnök: Én is köszöntök mindenkit, egy dolgot szeretnék megemlíteni, hogy a 
sportágunk alapja a megfelelő minőségű tájékozódási térkép. Ezek elég költséges dolgok a mi 
egyesületünk anyagi lehetőségeihez képest. Nagy fejlesztésnek számít, sötétvölgyben sikerült 
egy korszerű lézer szkenner alapról készítenünk egy futó tájékozódási térképet, illetve idén 
szeretnénk egyet a város területéről is, hasonló minőségű és szintén lézer szkennerrel egy 
alaptérképet. Úgy gondoljuk, hogy ez egy nagy segítség lesz az egyesületünknek, mind az 
edzésekben. Pakson van egy térkép, egyébként messze kell utazzunk egy edzés miatt is, szóval 
nagy segítség lesz. Ezt végül is a tagok társadalmi munkájával sikerült megvalósítani, 
vásároltunk egy jó alaptérképet, egy minőségit, az egyesületek tagjai pedig elvégezték az 
érdemi munkát, a térkép rajzolását. Így sikerült összehozni egy ilyet, egy milliós 
költségvetéssel rendelkező térképet. 
 
Mácsik Henrietta külső bizottsági tag: Egy apró kérdés, olvastam ezt a diáktájfutás 
programot, hogy két helyen a Bakában és a Babits iskolában sikerült megvalósítaniuk. Milyen 
korosztályt céloznak meg ezzel? Ki tud ezen részt venni? 
 
Bernáth Zsolt elnök: Gyakorlatilag az iskolás korosztály teljes egészében részt tud venni, még 
az első és második osztálynak picit nehéz tájékozódás szempontjából, hiszen a térbeli látás az 
nem olyan fejlett és a síkbeli ábrázolást a valósággal nem tudják összehasonlítani. Ezek a 
diáktájfutások kis területen zajlanak, ismerős területen, iskolaudvaron, ha éppen rossz idő, 
vagy úgy kéri az iskola, akkor tornatermet rendezünk be, az ott lévő eszközökkel a térképnek 
megfelelően, és akkor ott rendezzük meg. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Középiskolás korosztályban gondolkodnak-e, vagy onnan 
tudnak-e meríteni? 
 
Bernáth Zsolt elnök: Szerintem ott már kicsit kevés a motiváció, hogy valami új dologba 
belekezdjenek, az általános iskolák azok, ahova menni szoktunk ezekkel a programokkal. 
Szekszárdon és más területeken is. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Köszönjük. Más kérdés? 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A kérdésem az lenne, olvastam a beszámolóban, hogy a Bakával 
sikerült összehozni egy programot, a többi iskolát megkereste-e, ha igen mi volt a hozzáállás, 
mi volt a válasz ezzel kapcsolatban? 
 
Bernáth Zsolt elnök: Általában az iskolák szoktak minket megkeresni, nem akarjuk rájuk 
erőltetni, a Bakába egyébként most is fogunk menni, mert visszahívtak minket, a Babitsba is 
megyünk a nyári táborokba, talán kettőbe is, tehát általában az a tapasztalat, hogy ahová 
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egyszer meghívtak, oda vissza is hívnak minket, mert tetszik a gyerekeknek, a tájfutás nagyon 
jó készségfejlesztő. Önállóságot eredményez, saját elhatározások megvalósításában is segít, 
olyan készségeket, képességeket fejleszt, más sportágakkal összehasonlítva is, ami a 
mindennapi életben hasznos. Így aztán vannak olyan országok, ahol szerencsésebb helyzetben 
vannak, skandinávok például, ahol oktatják is valamilyen szinten iskolában ezt a dolgot. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Nem lenne baj ebben a betonrengetegben, hogy tájékozódás 
szempontjából fejlődjenek, merre menjenek haza. 
 
Bernáth Zsolt elnök: Egyre kevésbé van rá szükség a technika fejlődésével, mert ugye kiszolgál 
bennünket, de a készségeket nem árt, ha fejleszti az ember. 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: Ha tájékoztató jelleggel kapnának egy levelet, hogy van egy ilyen 
lehetőség, az nem hiszem, hogy tolakodó lenne. Nagyban segíteni a terjeszkedést. 
 
Bernáth Zsolt elnök: Volt olyan, hogy a gyakorlóból kerestek minket, de egy másik iskolába 
mentünk Bonyhádra a Petőfibe, akkor ez miatt két helyre nem tudunk egyszerre menni, így az 
ütközés miatt oda nem tudtunk menni. Jövőre remélem, ha előbb szólnak, akkor tudunk 
menni. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: A településismereti versenyeket hogyan kell elképzelni, hogy 
zajlik egy ilyen verseny? 
 
Bernáth Zsolt elnök: Minden évben más településen szervezzük meg, a kis településeket 
keressük meg, ezek azok a helyek, ahova másként az ember nem szokott eljutni, ők is szokták 
mondani, hogy ők sem gondolták volna, hogy azon a településen jelképes dolog van, vagy 
látnivaló, ezeket a településeket készülünk bemutatni úgy, hogy az befogadható legyen a 
gyerekek számára is. A verseny úgy zajlik, hogy végig kell járni a település nevezetesebb 
helyeit, és az így szerzett ismeretek segítségével lehet a válaszokat megtalálni, minden 
kérdésre megadunk 3 választ, és ezek közül kell a csapatoknak kiválasztani a helyeset, ha az 
első betűt egymás mellé írják, akkor egy értelmes mondatot kapnak, ezt kell megfejteni a 
verseny során, ami középiskolás kategóriától felfelé, általában 17-18. századi szöveg szokott 
lenni, hogy ne lehessen kikövetkeztetni és akkor kellő kihívást jelent. Általános iskolás 
korosztálynak könnyebb, a mai nyelvezettel, de ők is önállóan végig tudnak menni a 
településeken, ilyenkor igyekszünk minden látnivalót megmutatni, kinyitják a kiállító helyeket, 
most tavaly pl. Závodon volt, magánházhoz is beengedtek, egy Ausztriában élő magyar volt a 
tulajdonos, egy nagyon szépen felújított parasztház, gazdasági épület volt, nagyon szépen 
megcsinálva, és nagyon szívesen beengedték a csapatokat, meg lehetett nézni, milyen volt ez 
egykor. Mórágyban gondolkodom, éppen ma délelőtt voltam ott, körülnéztem és ott lesz, még 
nem beszéltünk az önkormányzat vezetésével, de általában nem szokott gond lenni, ha 
megkeresünk egy települést ezzel, mert támogatólag állnak a dolgokhoz. 
 
Móra Viktória képviselő, tag: Figyelni kell a honlapot, vagy aki benne van ebben az értesül 
róla? 
 
Bernáth Zsolt elnök: A korábbi résztvevőknek automatikusan az email címét tudjuk, ott 
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küldünk versenykiírást, illetve értesítjük őket, hogy vannak információk a versennyel 
kapcsolatban, a honlapot érdemes nézni, minden második hétvégén szokott ilyen lenni, ez 
akkor változik, ha az adott településen valami program van, akkor ütközik a dolog, akkor 
alkalmazkodni kell, akkor át kell tenni a verseny időpontját. Még annyi, hogy igyekszünk 
színesíteni a programot, kiegészítő dolgokat viszünk, szokott lenni bójakereső verseny, 
szerencsefutam, nem térképes jellegű, viszünk játékokat, labirintust építünk 
árnyékolóhálókból, igyekszünk úgy megcsinálni, hogy a gyerekek számára is jó legyen a 
verseny. Mindenféle kategória van, általános iskolás, középiskolás, családi és felnőtt 
kategóriában lehet nevezni, versenyezni. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: További kérdést nem látok. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

53/2023. (VI.5.) határozata 
a Fehérlófia Sportegyesület működéséről és terveinek bemutatásáról 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága a Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 29/2019. (XII. 23.) önkormányzati 
rendelet 1. számú melléklet Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság alcím 1. pont 6. alpontjában 
meghatározott átruházott hatáskörben eljárva 
 

1. jóváhagyja a Fehérlófia Sportegyesület szakmai beszámolóját; 
 
Határidő: 2023. június 5. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

2. megköszöni az egyesület eddig végzett munkáját és a jövőre vonatkozó tervek 
megvalósításához sok sikert kíván; 
 
Határidő: 2023. június 5. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 
 

3. felhívja a figyelmét az egyesületnek, hogy a jövőre vonatkozóan is keressen pályázati 
lehetőségeket működésükhöz, illetve rendezvényeik szervezéséhez. 
 
Határidő: 2023. június 5. 
Felelős:  Murvai Árpád elnök 

 
Murvai Árpád: Ügyrendi javaslat érkezett, szeretném a Babits Iskola kérelmét előre venni. 
Kérem a bizottság tagjait, hogy szavazzanak erre. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
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egyhangúlag elfogadott.  
 
5.napirendi pont: 
A Szekszárdi Babits Mihály Általános Iskola támogatási kérelme  
(42. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád elnök: Ez arról szól, hogy a Babits Mihály általános iskola, azért folyamodott 
támogatásért a bizottsághoz, mert méltó módon szeretnék megünnepelni a jubileumi 
ünnepsorozatot, megemlékezést. A beadott kérelem alapján a Babits Mihály Kulturális 
Központban szeretnék megrendezni. Attilát arra kérném, hogy ha lehet, arra válaszoljon, 
amennyiben ezt a kérelmet elfogadja az intézmény és az OKSI is, akkor mi az a szűkített 
önköltség, amivel számolni lehet a Babits Iskolának. 
 
Berlinger Attila ügyvezető: Tisztelt Bizottság! Kaphatok-e 3 percet, mert pár kiegészítés 
kellene még hozzá? Köszönöm, nagyon gyors leszek. Az év elején, hosszú évek forgatókönyve 
alapján, a Babits Mihály Kulturális Központ kiküldi az iskoláknak, intézményeknek azt a felkérő 
levelét, amiben kérjük, hogy az éves programjaikat, rendezvényeiket tudassák velünk, ami 
alapján tudunk egyeztetni. A Babits iskola is két időpontot visszajelzett számunkra, az egyik a 
tavaszköszöntő műsoruk, ez április 27-én zajlott le, illetve a másik ez a november 23-i 
ünnepség. Egy másik rendezvény kapcsán is kötöttünk velük egy teremhasználati szerződést, 
ez már jócskán a tavaly október óta megemelkedett rezsi díjakat hozta, nincs benne semmi 
titok. Készítettem egy kimutatást a kollegáim segítségével, október vége óta 13 ilyen esemény 
volt, hogy iskolai ünnepség, óvodai svábbál, szalagtűző stb., hasonló jellegű, nagytermet 
igénylő rendezvényről van szó, elsősorban a placcot bérelték ki, minden esetben ugyanazon a 
kedvezményes díjon tudtunk szerződést kötni, amiben nagyon szépen le van vezetve. A 
színháztermet is igényelték, nettó 200 ezer forintos kedvezményes díjat jelöltünk meg a Babits 
Iskola tekintetében is. A tavalyi évben elindult őrületes energiaár emelkedés miatt 30%-kal 
kellett emelnünk a díjainkat, ez az önkormányzattal közös megállapodás része volt, ami 
elsősorban a fűtési szezonra vonatkozott, de hát a bizonytalanságot magában hordozta végig, 
hiszen 2 hónapja sem tudta még senki, hogy alakulnak az energiaárak. Picit lazult a hurok 
abban a tekintetben, hogy jelenleg a gázárak, amiben a távhőt számolják, az a tavalyi 12-
szereséről a 6-szorosára csökkent, de ez nagyjából szeptemberig nem fog érinteni minket. 
Október 15-étől indul a távfűtési szezon, időjárás függvényében fogjuk mi szakaszosan 
bekapcsolni valamilyen szinten a fűtést. Várhatóan hűvösebb lesz akkor már az időjárás, tehát 
fűtési költségekkel kell számolni. Az, hogy akkor az ára mennyi lesz, megmondani mi sem 
tudjuk, éppen ezért egyelőre ezeket a tavaly októberben megállapított árakat továbbra is 
ugyanúgy tartjuk. Célszerű egy fix árat kitűzni mindenki számára, hisz egyrészt akkor igazságos, 
arányos a rendszer, napi árat számolni lehetetlen számolni. Annyit kell tudni, hogy a Kulturális 
Központnak felépítése miatt magas rezsiköltsége van, ami a legnagyobb termekre adódik. 
Hiszen a folyosókon le tudjuk zárni a fűtést, el tudjuk zárni a meleg vizet, egy csomó dolgot 
kiküszöbölünk, de a színházban ez nem valósítható meg, szinte a rezsiköltség havi, vagy napi 
bontásában is akár 30-40-50%-át is el tudja vinni. 
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Murvai Árpád bizottsági elnök: Egyetértek azzal, hogy bérleti díj fizetése nélkül ne adjunk 
termet ingyen. A fejtegetést, számolást értem, csak egy összeget szeretnék hallani. 200-at 
hallottam. 
 
Berlinger Attila ügyvezető: Igen, ha megengedi, akkor visszautalok arra, hogy egységes 
rendszert hoztunk létre, mindenkinek ugyanannyi legyen, mind a tizenvalahány alkalommal 
minden iskola, szakközépiskola, minden rendezvénynél ezt vagy elfogadta, vagy sajnos 
minden rendezvénynél forrás hiányában kénytelen volt más helyszínt keresni. Ilyenre is sok 
példa van, hogy megköszönték a lehetőséget, de nem tudták anyagi okokból vállalni, valaki 
szponzort váltott idő közben, nagyon sok lehetőség volt, de mi másként nem tudunk igazságos 
rendszert felállítani, ha egyes esetekben a megállapított díjon egy alkalommal is változtatunk. 
A többi iskola ezt rajtam számonkéri. 
 
Gonda Mária, a Szekszárdi Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft. munkatársa: Annyit 
szeretnék csak mondani, hogy amit Attila elmondott, ez a 200 ezer forint, ezt tudjuk 
meghatározni összegként. 
 
Horváth Ferenc külső bizottsági tag: Én szeretnék egy felajánlást adni a Babits Iskolának, 50 
ezer forint +Áfát tudok felajánlani. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: 190.500 forintos támogatást tennék fel szavazásra. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 4 igen szavazattal, 
1 tartózkodás mellett elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

54/2023. (VI.5.) határozata 
a Szekszárdi Babits Mihály Általános Iskola támogatási kérelméről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága  
 

1. Babits Mihály Általános Iskola kérelmét megtárgyalta, és dönt arról, hogy egyszeri 
,,kivételes támogatást” nyújt a Babits Mihály 140. évfordulójának ünnepi műsor 
megrendezésére a tartalék kerete terhére 190.500,- Ft összegben; 

 
Határidő:  a döntéshozatal napja 
Felelős:  Murvai Árpád Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke 

 
2.   felhívja a Polgármesteri Hivatalt, hogy készítse elő a megrendelőt a Szekszárdi 

Közművelődési Szolgáltató Nonprofit Kft- vel. 
 

Határidő:  2023. június 5. 
Felelős:  Majnay Gábor osztályvezető 
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3. felhívja a Polgármesteri Hivatal Gazdasági Igazgatóságát a támogatási összeg     
átutalására. 

 
Határidő:  2023. június 5. 
Felelős:  Szántóné Karl Rita pénzügyi osztályvezető 
  Zsiga Marianna számviteli osztályvezető 
 

Murvai Árpád: A zárt ülés meghívottja még nem ért ide, így javasolom a Roma Nemzetiségi 
Önkormányzat kérelmét előre venni. Kérem a bizottság tagjait, hogy szavazzanak erre. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott.  

 
6.napirendi pont: 
A Szekszárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat támogatási kérelme  
(41. számú bizottsági előterjesztés) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Az én álláspontom, hogy támogassuk a kérelmet, de mivel ez 
nem most lesz még, hanem ősszel, így később döntsünk róla. 
 
Kovács Klaudia adminisztrátor: Most lesz, június 24-én. 
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: Azt kérném a bizottságtól, hogy fontoljuk meg, beszéljük át 
együtt, a kért támogatást ítéljük meg, de június 19-én van ezzel kapcsolatban megbeszélés a 
sportcsarnokban, hogy tulajdonképpen hogy szeretnék lebonyolítani, milyen szakmai 
feltételek mellett, ezt sportszakmai szempontból ki kell vesézni, utána kell járni annak is, hogy 
ők milyen költséget térítenek meg. Az meg a sportcsarnok dolga lesz, hogy mit hogyan kér, 
vagy számol, de én azt mondom, tudom, hogy közel van, de próbáljuk megvárni ezt a 19-ét. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a határozati javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal 
elfogadott, és az alábbi határozatot hozta: 
 

Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
Oktatás, Sport és Ifjúsági Bizottságának 

55/2023. (VI.5.) határozata 
a Szekszárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat kérelméről 

 
Szekszárd Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Oktatás, Sport és Ifjúsági 
Bizottsága 

1. a Szekszárdi Roma Nemzetiségi Önkormányzat kérelmét befogadta, arról a 

későbbiekben dönt.   

 
Határidő: 2023. június 5.  
Felelős: Murvai Árpád elnök 
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2. felhívja a Polgármesteri Hivatalt a kérelmező értesítésére. 

 
Határidő: 2023. június 9. 
Felelős: dr. Holczer Mónika igazgatóságvezető 

 
Murvai Árpád: A zárt ülés meghívottja nincs jelen, így javasolom a napirendi pont levelét. 
Kérem a bizottság tagjait, hogy szavazzanak erre. 
 
Az elnök szavazásra teszi fel a javaslatot, amelyet a bizottság 5 igen szavazattal, 
egyhangúlag elfogadott.  
 
7.napirendi pont: 
Javaslat 2023.május 04.-ei Közgyűlésen tárgyalt interpellációk kivizsgálására 
(szóbeli) 
Előterjesztő: Murvai Árpád elnök 
Előadó: Murvai Árpád elnök  
 
Murvai Árpád bizottsági elnök: 2 interpellációról van szó, az egyiket Rácz Zoltán 
képviselőtársunk adta be, a másikat pedig Gulyás Róbert képviselőtársunk.  Az elsőnek a 
tárgya a megálmodott Paks Atomerőmű és Szekszárd Megyei Jogú Város együttműködése, a 
távhővezeték megvalósításának az előkészítése, a másik pedig az önkormányzatnak a Tolnatáj 
televízióval kötött szerződése ügyében került benyújtásra. Az erre adott választ hallottuk a 
közgyűlésen, itt van a mellékletben. Nem kis pénzekről van szó, nem kell most döntést 
hoznunk, csak azt kérem, mindenki nézze ezt át, én már kijegyzeteltem a magam módján, amit 
súgnék, hogy mi nem ítélkezni akarunk, azt szeretnénk megnézni, hogy az interpellációban 
megadott válasz lefedi-e az interpellációban megfogalmazott a kérdést, kérdéskört, 
érdeklődést. A közgyűlés előtt ezt még meg kell beszélnünk.  
 
A bizottság az elnök által elmondottakat tudomásul vette, tárgyi kérdésben döntést nem 

hozott. 

 
8. napirendi pont: 
Egyebek 
 
Faragó Zsolt elnökhelyettes: A Baka általános iskola részéről jött egy megkeresés, felolvasom, 
de tovább is küldöm nektek. Faragó Zsolt elnökhelyettes felolvassa a megkeresést. 
Személyesen beszéltem az iskola képviselőjével, aki megkérdezte, hogy milyen formában 
tudna segítséget kérni. A rendezvény kb. 1 millió felett lesz és abból kérnek 200-at. 
 
Kovács Klaudia adminisztrátor: A tartalék keret 4.342.000 forint.  
 
Majnay Gábor osztályvezető: Igen, ezt akartam mondani, hogy ezek szerint most jubilálnak 
az iskolák, régóta itt vagyok, ez nem egy újkeletű dolog, ebben az esetben mindig a 
szakbizottságokhoz szoktak fordulni a nagy rendezvények támogatására. 
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Faragó Zsolt elnökhelyettes: Erre térjünk majd vissza. 
 
További kérdés, hozzászólás nem hangzott el, az elnök a nyilvános ülést 15 óra 26 perckor 
berekeszti.  
 
 

 
Mácsik Henrietta                   

        jegyzőkönyv-hitelesítő 
 
 
 
Készítette: 

     dr. Gyulay Soma 
jegyzőkönyvvezető 

 
 
 

Murvai Árpád 
elnök 

 

 

Ellenjegyezte: 
           dr. Biró Gyula 

           aljegyző 


